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Współpraca z Uniwersytetem Rolniczym w zakresie leczenia dzikich zwierząt, komunikacja w rejonie

Tyńca i Kolnej, poprawa jakości nagrywania w salach, w których odbywają się posiedzenia komisji RMK,

monitorowanie polityki energetycznej gminy w zakresie obsługi budynków użyteczności gminnej oraz

konstruowanie dotacji dla przedszkoli i szkół to wybrane tematy interpelacji złożonych przez Marka

Sobieraja, Annę Bałdygę, Edwarda Porębskiego oraz Włodzimierza Pietrusa.

Radny Edward Porębski, na prośbę mieszkańców interpeluje w sprawie wyposażenia w

mikrofony sal, w których odbywają się posiedzenia komisji merytorycznych RMK. Obecnie w

salach znajdują się po dwa lub trzy mikrofony, a osób zabierających głos jest kilkanaście lub

nawet kilkadziesiąt w zależności od komisji. Wówczas sekretarz komisji, podając mikrofon

każdej kolejnej osobie siłą rzeczy powoduje zamieszanie i dezorganizuje pracę komisji. Radny

prosi Prezydenta o pilne rozwiązanie tej kwestii również ze względu na wizerunek Urzędu Miasta

Krakowa.

Radny Marek Sobieraj złożył kilka interpelacji. W pierwszej z nich, dotyczącej dorożek na

Rynku Główny,, radny pyta czy są chętni operatorzy do zastąpienia dorożek krakowskich, które

od lat są integralną częścią wizerunku i tradycji naszego miasta i czy w kontekście zawieranej

umowy miasto planuje dodatkowe działania, mające na celu promowanie dorożek jako atrakcji

turystycznej oraz ochronę zwierząt wykorzystywanych w tej działalności. W kolejnej interpelacji

radny Sobieraj wnosi o podjęcie pilnych działań w sprawie zabezpieczenia budynku Jordanówki

przed nadchodzącym okresem zimowym. Pomimo planowanego w przyszłości remontu tego

obiektu, konieczne jest wykonanie tymczasowych prac zabezpieczających, aby zapobiec dalszej

degradacji budynku. W szczególności radny apeluje o uszczelnienie przeciekającego dachu i

naprawę lub zabezpieczenie wybitych szyb. Zdaniem radnego działania te są niezbędne, aby

ograniczyć dodatkowe koszty związane z remontem w przyszłości oraz zapewnić

bezpieczeństwo budynku w okresie zimowym. W następnej interpelacji Marek Sobieraj porusza

temat współpracy z Uniwersytetem Rolniczym w zakresie leczenia dzikich zwierząt. Radny pyta,

czy Urząd Miasta Krakowa w ciągu ostatnich dwóch miesięcy formalnie zwracał  się z

zapytaniem do Uniwersytetu Rolniczego o możliwość współpracy w ww. zakresie, czy

Uniwersytet Rolniczy posiada infrastrukturę oraz specjalistów umożliwiających leczenie dzikich

zwierząt, a jeśli tak to jakie gatunki zwierząt mogłyby być leczone oraz od kiedy ewentualna

współpraca z Uniwersytetem Rolniczym mogłaby być nawiązana. Radny wnosi o skierowanie

formalnego zapytania w tej sprawie do władz Uniwersytetu. Temat dotyczący wykonania

przejść dla pieszych na ul. Tynieckiej poruszany jest przez radnego Sobieraja w

kolejnej interpelacji. Radny prosi o informacje, kiedy planowane jest wykonanie przejścia

dla pieszych na ul. Tynieckiej w rejonie przystanków przy hotelach Bona i Tynieckim i co się

dzieje w kwestii wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Tynieckiej w okolicy skrzyżowania z

ul. Kolną. Radny przypomina, że wnioskował w tej sprawie kilka lat temu, a brak przejść nadal

stanowi poważny problem dla bezpieczeństwa ruchu pieszych i kierowców. Kolejna interpelacja

radnego Sobieraja dotyczy organizacji spotkania z mieszkańcami dotyczącego poprawy

komunikacji w rejonie Tyńca i Kolnej. Radny zwraca się z prośbą o współorganizowanie

spotkania z mieszkańcami osiedli w celu omówienia kwestii poprawy komunikacji miejskiej na

tym obszarze. Mieszkańcy od dłuższego czasu zgłaszają potrzebę zwiększenia częstotliwości

kursowania autobusów oraz dostosowania rozkładów jazdy do ich codziennych potrzeb. Radny



prosi także o zapewnienie obecności przedstawicieli odpowiedzialnych za organizację

transportu publicznego w Krakowie. W ostatniej swojej interpelacji Marek Sobieraj prosi

Prezydenta o informację co stoi na przeszkodzie podłączenia do MPEC budynku przy ul. Juliana

Fałata 9, w którym jest 46 mieszkań. Radny pyta kiedy budynek zostanie podłączony i kto jest

jego zarządcą.

Radna Anna Bałdyga interpeluje w sprawie nadzoru nad tworzeniem, realizacją i

monitorowaniem polityki energetycznej gminy w zakresie obsługi budynków użyteczności

gminnej. Radna pyta m.in. czy Gmina Miejska Kraków na bieżąco tworzy, realizuje i

optymalizuje strategię polityki energetycznej, który podmiot w mieście kompleksowo zajmuje

się sprawami gospodarowania energią (szczególnie dysponuje niezbędnymi danymi odnośnie do

zużycia energii, stosowanych taryf, zamówionej mocy itp.), jak wygląda aktualny poziom

bezpieczeństwa energetycznego gminy, na ile gmina miejska Kraków jest przygotowana na

sytuacje wyjątkowe i zwiększone zużycie energii oraz jak przebiegło tegoroczne rozpoczęcie

sezonu grzewczego w budynkach gminnych (np. przedszkolach, szkołach, urzędach).

Radny Włodzimierz Pietrus w interpelacji prosi o podanie przyjętych przy ich konstruowaniu

współczynników procentowych wysokości podstawowej kwoty dotacji dla przedszkoli lub szkół

podstawowych: - dla budżetu w okresie od 1 września 2025 r. do końca roku, - dla WPF-u w

okresie (lub okresach) od 1 stycznia 2026 r. do 31 sierpnia 2028 r., w szczególności w zakresie

obejmującym: publiczne przedszkola, niebędące przedszkolami specjalnymi, które otrzymują na

każdego pełnosprawnego ucznia dotację z budżetu Gminy Miejskiej Kraków; publiczne szkoły

podstawowe, w których zorganizowano oddział przedszkolny, niebędące szkołami specjalnymi,

które otrzymują na każdego pełnosprawnego ucznia oddziału przedszkolnego dotację z budżetu

Gminy Miejskiej Kraków; publiczne inne formy wychowania przedszkolnego, które otrzymują na

każdego pełnosprawnego ucznia dotację z budżetu Gminy Miejskiej Kraków; niepubliczne

przedszkola, niebędące przedszkolami specjalnymi, niespełniające warunków, o których mowa

w art. 17 ust. 1 ustawy z 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, które

otrzymują na każdego pełnosprawnego ucznia dotację z budżetu Gminy Miejskiej Kraków;

niepubliczne szkoły podstawowe, w których zorganizowano oddział przedszkolny, niebędące

szkołami specjalnymi, niespełniające warunków, o których mowa w art. 19 ust. 1 ustawy z 27

października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, które otrzymują na każdego

pełnosprawnego ucznia oddziału przedszkolnego dotację z budżetu Gminy Miejskiej Kraków,

niepubliczne inne formy wychowania przedszkolnego, niespełniające warunków, o których

mowa w art. 21 ust. 1 ustawy z 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych,

które otrzymują na każdego pełnosprawnego ucznia dotację z budżetu Gminy Miejskiej Kraków.

Pełna treść interpelacji jest dostępna TUTAJ.
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